

## DBS Bank (Hong Kong) Limited

### Notice of Change

With effect from 3 January 2018 (the “**Effective Date**”), the spending reward of the following credit cards will be revised:

**A. Applicable to DBS Eminent Card (including DBS Eminent Visa Signature Card and DBS Eminent Visa Platinum Card) and DBS Platinum Credit Card**

Starting from the Effective Date, transactions in Hong Kong Dollars at the point of sales (in case of online transactions, the place of registration and/or settlement of the merchant) outside Hong Kong will not be regarded as “Eligible Spending”. In other words, cardholders will not earn any DBS\$ for such transactions.

**B. Applicable to DBS Credit Card (excluding DBS Co-branded Card, DBS Pay Less VISA, DBS Black Card, COMPASS VISA, DBS Business Card and Private Label Card)**

The promotion period of “3X DBS\$ Reward on All Local Dining” will end on the Effective Date. For spending at local restaurants posted on or after the Effective Date, cardholders shall earn DBS\$ in accordance with the DBS\$ Reward Scheme Terms and Conditions.

**C. Applicable to COMPASS VISA**

Starting from the Effective Date, for purchase made with Card Interest-free Instalment Loan at designated merchants, cardholders shall earn \$1 COMPASS Dollar for every HK\$250 worth of Eligible Spending.

Cardholders may visit any of our branches or our website at [www.dbs.com/hk](http://www.dbs.com/hk) to obtain a copy of the revised DBS\$ Reward Scheme Terms and Conditions and COMPASS CARD Reward Scheme Terms and Conditions.

**Please note that your retention or continuous use of your credit card(s) and/or card account(s) on or after the Effective Date shall constitute your agreement and acceptance of the above revisions and the revisions shall be binding on you. If you do not accept the above revisions, please terminate your credit card(s) before the Effective Date in accordance with your right of termination provided in the DBS Personal Credit Card Terms and Conditions.**

For any enquiries, please contact our 24-hour Customer Services Hotline at 2290 8888.

## 星展銀行（香港）有限公司

### 修改通知

由 2018 年 1 月 3 日（「生效日期」）起，以下信用卡的簽賬獎賞將予以修改：

**A. 適用於 DBS Eminent Card (包括 DBS Eminent Visa Signature Card 及 DBS Eminent Visa Platinum Card) 及 DBS 白金信用卡**

由生效日期起，於香港以外的銷售點（就網上交易而言，指商戶的登記及 / 或結算所在地）所進行的港幣交易將不屬於「合資格簽賬」。換言之，即持卡人將不會就此等交易賺取任何 DBS\$。

**B. 適用於 DBS 信用卡（不包括 DBS 聯營卡、DBS Pay Less VISA、DBS Black Card、COMPASS VISA、DBS 商務卡及貴賓卡）**

「全港食肆 3 倍 DBS\$ 獎賞」的推廣期將於生效日期終結。持卡人於生效日期當日或隨後誌賬的本地食肆消費簽賬將按 DBS\$ 獎賞計劃條款及細則賺取 DBS\$。

**C. 適用於 COMPASS VISA**

由生效日期起，持卡人於指定商戶使用信用卡免息分期貸款進行的購物交易，每 HK\$250 合資格簽賬可賺取 \$1 COMPASS Dollar。

持卡人可前往本行任何一間分行索取修訂後的 DBS\$ 獎賞計劃條款及細則及 COMPASS 信用卡獎賞計劃條款及細則或於本行網站 [www.dbs.com/hk](http://www.dbs.com/hk) 瀏覽查閱。

**謹請注意，若你於生效日或之後保留或繼續使用你的信用卡及 / 或信用卡戶口，即表示你同意及接受上述修訂，而有關修訂將對你具有約束力。若你不接納上述修訂，請於生效日前按 DBS 個人信用卡使用條款及細則所載的終止信用卡權利終止你的信用卡。**

如有任何查詢，歡迎致電 24 小時客戶服務熱線 2290 8888。

星展銀行（香港）有限公司 謹啟

2017 年 9 月